
Zasedání předsednictva Spirály 

První oficiální zasedání předsednictva sdružení Spirála se konalo na konci října v Emauzích 

v Praze. A za sebe mohu říct, měli jsme opravdu plné ruce práce. 

 Hned na začátek po přivítání jsme shrnuli a zhodnotili některé minulé akce, kterých se letos 

Spirála zúčastnila nebo podílela na její organizaci. Jednalo se předně o Česko-německé 

setkání v Landshutu, které se konalo v polovině léta, dále o výlet Transsibiřskou magistrálou, 

který organizovala Aktion West-Ost, a nakonec o Mezinárodní dny ve Frankfurtu, které se 

konaly v polovině září. 

 Po zhodnocení uplynulých akcích jsme začali jednat nejen o stanovách organizace Spirála, 

ale tématem byly i nové webové stránky, komunikace mezi jednotlivými členy předsednictva 

nebo spolupráce s JA a SAG. 

Následně jsme si rozdělili jednotlivé funkce v předsednictvu. Každý měl nějaký nápad a 

téměř každý bude vykonávat nějakou funkci. Novým mluvčí předsednictva se stala Katka 

Břendová a jejím zástupcem Dan Kolář. Oběma přejeme v jejich nové roli hodně štěstí. 

 Ke konci jsme částečně probrali některé budoucí akce (např. Podzimní setkání) a společně 

jsme domluvili předběžné datum další schůze našeho předsednictva. 

 V budoucnu bychom chtěli pokračovat ve starých projektech (jarní, letní nebo velikonoční 

setkání), pořádat i jiné akce (např. Štamtiše v Praze), získávat nové členy, prezentovat Spirálu 

nejen na akcí JA nebo SAG a hlavně vytvářet nové projekty. 

 Úkoly máme rozdělené. Čeká nás spousta práce, ale pevně doufám, že vše zvládneme a že se 

vše jistě povede. 

Váš Daniel Kolář 

 


